
EAL Department (English as an Additional Language)

Catering for a variety of learners, the EAL department offers support to students with varying levels
of proficiency in the English Language, aiding in accessibility and promoting achievement and
independence.
The purpose of the EAL Department is to offer support to pupils of different cultural and linguistic
backgrounds as they work towards proficiency in English, while following the mainstream curriculum.
The main aim of the EAL department is to enable EAL pupils to access the national curriculum in all
subjects by:

● Developing the students’ skills in English
● Helping students to become independent learners
● Assisting students in gaining knowledge and skills which will enrich their personal and professional

lives
● Helping them to integrate into the new community
● Building their confidence in the mainstream classroom

All EAL students are supported in exams with bilingual dictionaries and those eligible are granted extra time
for use.
Support sessions are now open for all students that are offered Heritage Languages GCSE available with
exam boards. If you have any queries please do not hesitate to contact the EAL Team at
eal@brakenhale.co.uk

Кафедра EAL (английский как дополнительный язык)

Обслуживая самых разных учащихся, отдел EAL предлагает поддержку студентам с
различным уровнем владения английским языком, помогая в доступности и способствуя
достижению и независимости.

Цель Департамента EAL заключается в том, чтобы предложить поддержку учащимся различного
культурного и языкового происхождения, поскольку они работают над знанием английского языка,
следуя основной учебной программе.

Основная цель кафедры EAL заключается в том, чтобы дать учащимся EAL доступ к национальной
учебной программе по всем предметам:

· Развитие навыков студентов на английском языке
· Помощь студентам стать независимыми учащимися
· Оказание помощи студентам в получении знаний и навыков, которые обогатят их

личную и профессиональную жизнь
· Помогая им интегрироваться в новое сообщество
· Построение их доверия в основной класс

Все студенты EAL поддерживаются на экзаменах с двуязычными словарями, а тем, кто имеет право
на участие, предоставляется дополнительное время для использования.

Поддержка сессий в настоящее время открыты для всех студентов, которые предлагаются наследия
Языки GCSE доступны с экзаменационных комиссий.

Если у вас есть какие-либо вопросы, пожалуйста, не стесняйтесь связаться с командой EAL по
eal@brakenhale.co.uk
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